

Canadian investment in non-canadian corporations, 2009

Confidential when completed

Please make a copy
for your records

Français au verso

Toll free: 1(866) 765-8143

Facsimile: 1(613) 951-9031

E-mail: bop.surveys@statcan.gc.ca



Please correct any mistakes in Name or Address

Authority: This survey is conducted under the authority of the Statistics Act, Revised Statutes of Canada, 1985, Chapter S19. Completion of this questionnaire is a legal requirement under the Statistics Act.		Company							
Confidentiality: Information collected under the Statistics Act is treated in strict confidence and is specifically exempt from being released under the Access to Information Act.		Please provide name of foreign reporting company and country of residence:							
Purpose: Data are used to prepare statements on Canada's Balance of International Payments and Investment Position. Balance of Payments statistics are used as a major input in the conduct of monetary and exchange rate policies by the Government of Canada. Other uses include international trade negotiations, business planning, marketing and international research.		Name: _____							
Filing of this questionnaire: Kindly return a completed copy of this questionnaire within four weeks of receipt to Statistics Canada, Balance of Payments Division, 100 Tunney's Pasture Driveway, Ottawa, Ontario, K1A 0T6. If you need any clarification regarding reporting, please call toll free number 1(866) 765-8143 .		Country: _____							
Data for end of last calendar year, if possible, or most recent fiscal year: <table border="1" style="display: inline-table; margin-left: 20px;"> <tr> <td style="text-align: center;">Day</td> <td style="text-align: center;">Month</td> <td style="text-align: center;">Year</td> </tr> <tr> <td style="text-align: center;"> </td> <td style="text-align: center;"> </td> <td style="text-align: center;"> </td> </tr> </table>		Day	Month	Year				Value as shown in most recent consolidated balance sheet converted to Cdn. dollars	Approximate per cent held by residents of Canada
Day	Month	Year							
Liabilities		Cdn. \$'000	%						
Long-term debt									
Shareholders' Equity									
Capital stock (issued and fully paid):									
Preferred shares									
Common shares									
Paid-in (or Capital) surplus									
Retained earnings									
Total dividends paid last year to shareholders resident in Canada			Cdn. \$'000						
Remarks:									
Thank You									
Date	Telephone Facsimile : E-mail :	Name and title of responsible officer	Signature						

4-2500-31 : 2009-11-11 STC/IFE-260-60098

Investissements canadiens dans des sociétés non canadiennes, 2009

BP - 60F

Confidentiel une fois rempli

Veuillez en faire une copie pour vos dossiers

English on reverse

Sans frais: 1(866) 765-8143
 Télécopieur: 1(613) 951-9031
 Courriel: bdp.enquetes@statcan.gc.ca



En cas d'erreur(s), prière de corriger le nom et l'adresse ci-dessus

<p>Autorité : Cette enquête annuelle est menée en vertu de la Loi sur la statistique, Lois révisées du Canada (1985), chapitre S19. En vertu de la Loi sur la statistique, il est obligatoire de remplir le présent questionnaire.</p> <p>Confidentialité : En vertu de la Loi sur la statistique, les renseignements fournis sont traités de façon confidentielle et ne sont pas sujets à la Loi sur l'accès à l'information.</p> <p>L'objet : Les données recueillies servent à la préparation des états de la balance des paiements internationaux et du bilan des investissements internationaux du Canada. Les statistiques de la Balance des paiements aident le gouvernement du Canada à établir les politiques monétaires et celles de taux de change. Les autres utilisations comprennent les négociations sur le commerce international, la planification des entreprises, la commercialisation et la recherche.</p> <p>Retour de ce questionnaire : Veuillez renvoyer ce questionnaire dûment rempli dans un délai de quatre semaines à Statistique Canada, Division de la balance des paiements, 100, promenade Tunney's Pasture, Ottawa (Ontario) K1A 0T6. Si vous avez besoin d'éclaircissements au sujet du questionnaire, téléphonez sans frais au 1 (866) 765-8143.</p>	<p style="text-align: center;">Société</p> <p>Veuillez fournir le nom de la compagnie à l'étranger ainsi que le pays résident:</p> <p>Nom: _____</p> <p>Pays: _____</p>
---	--

Données à la fin de la dernière année civile, ou du dernier exercice financier:	Valeur d'après le dernier bilan consolidé converti en dollars can.	Pourcentage approximatif détenu par des résidents du Canada						
<table border="1" style="margin-left: auto; margin-right: auto;"> <tr> <td style="text-align: center;">Jour</td> <td style="text-align: center;">Mois</td> <td style="text-align: center;">Année</td> </tr> <tr> <td style="width: 20px; height: 20px;"></td> <td style="width: 20px; height: 20px;"></td> <td style="width: 20px; height: 20px;"></td> </tr> </table>	Jour	Mois	Année				milliers de \$ can.	%
Jour	Mois	Année						
Passif								
Dette à long terme								
Avoirs des actionnaires								
Capital souscrit:								
Actions privilégiées								
Actions ordinaires								
Excédent versé (capital)								
Bénéfices non répartis								
Montant total des dividendes versés l'année dernière à des actionnaires résidents du Canada		milliers de \$ can.						

Remarques : **Merci**

Date	Téléphone Télécopieur : Courriel :	Nom et fonction du responsable	Signature
------	--	--------------------------------	-----------